

Curriculum Vitae (CV)

• **Personal Information:**

- Name: Mgd Ahmad Mohrez
- E-mail: mgdmohrez@gmail.com
- Mobile: 0932980301
- Languages: Ar (Native) & En (good)



• **Qualifications and Academic Background:**

- ✓ Bachelor's in Economic, Tishreen University, Syria (2008)
- ✓ Master-'s in Economic /department of Business Administration, Tishreen University, Syria (2012)
- ✓ PhD in Economic / department of Business Administration, H I B A – Damascus, Syria (2020)

• **Academic Ranks and Administrative Tasks:**

- Teaching at Tishreen & Tartous University Since 2009 To 2020.
- Faculty member at the College of Hospital Administration - Andalusia Private University for Medical Sciences.

• **Publications and Scientific Work:**

- The Contribution of Knowledge Management in Improving the Quality of Educational Services,(2020),Journal of Hama University.
- The Effect of Knowledge Management Operations on The Quality of Educational Services (An applied Study on College of Economic and Science in Tishreen University),(2019),Journal of Hama University.

-The Impacts of Requirements of Applying Knowledge in Improving the Quality of Educational Services,(2019),Journal of Hama University.

-Effect of Knowledge in Improving the Quality of Management of Hotel Services,(2014),Journal of Tishreen University.

• **Vision:**

Quality is a value system and work approach.

Together to implement a culture of quality in all aspects of our lives and our daily practices in science and work

سيرة ذاتية (CV)



• المعلومات الشخصية:

- الاسم: مجد أحمد محرز
- البريد الإلكتروني: mgdmohrez@gmail.com
- الهاتف المحمول: 0932982301
- اللغات: العربية والإنكليزية

• المؤهلات والشهادات العلمية:

- ✓ إجازة في الاقتصاد ، جامعة تشرين ، سورية (2008)
- ✓ درجة الماجستير في الاقتصاد /قسم إدارة الأعمال، جامعة تشرين، سورية (2012)
- ✓ درجة الدكتوراه في الاقتصاد /قسم إدارة الأعمال، المعهد العالي لإدارة الأعمال، سورية (2020)

• الدرجات العلمية والمهام الإدارية:

- التدريس في جامعتي تشرين وطرطوس منذ العام 2009 حتى العام 2020.
- عضو هيئة تدريسية في كلية إدارة المشافي – جامعة الأندلس الخاصة للعلوم الطبية.

• النشر والأعمال العلميّة:

- مساهمة إدارة المعرفة في تحسين جودة الخدمات التعليمية. مجلة جامعة حماه. عام 2020.
- أثر عمليات إدارة المعرفة في جودة الخدمات التعليمية - دراسة تطبيقية على كليتي الاقتصاد والعلوم في جامعة تشرين- مجلة جامعة حماه. عام 2019.
- أثر متطلبات تطبيق المعرفة في تحسين جودة الخدمات التعليمية – مجلة جامعة حماه. عام 2019.
- دور المعرفة في تحسين جودة الخدمات الفندقية – مجلة جامعة تشرين. عام 2014.

• الرؤية:

- الجودة منظومة قيم ، ومنهج عمل .
- معاً لتطبيق ثقافة الجودة في كل مناحي حياتنا وممارساتنا اليومية علماً وعملاً..